

Regulatory Compliance & Safety Information for Model SB-V3-75-4KHDR-BL

Electrical Safety Advisory **Sécurité électrique consultatif**

Important Safety Instructions

Consignes de sécurité importantes

Read the safety instructions before using this product.

Lisez les consignes de sécurité avant d'utiliser ce produit.

1. Read these instructions.
Lisez ces instructions.
2. Keep these instructions.
Conservez ces instructions.
3. Heed all warnings.
Respectez tous les avertissements.
4. Follow all instructions.
Suivez toutes les instructions.
5. Do not use this apparatus near water.
Ne pas utiliser cet appareil près de l'eau.
6. Clean only with dry cloth.
Nettoyez-le uniquement avec un chiffon sec.
7. Do not block any ventilation openings. Install in accordance with the manufacturer's instructions.
Ne pas bloquer les ouvertures de ventilation. Installer conformément aux instructions du fabricant.
8. For adequate ventilation, there must be at least 1.5" of space on all sides. Do not install near any heat sources such as radiators, heat registers, stoves, or other apparatus (including amplifiers) that produce heat.
 - Do not install inside an enclosure, kiosk, etc.
 - Do not place the product on a bed, sofa, rug, or other similar surface.
 - When the unit is used in a low temperature space, the picture may leave trails or appear slightly delayed. This is not a malfunction, and the unit will recover when its temperature returns to normal.
 - Do not leave the unit in an extremely hot or cold location. Storage temperature: -24°F to +140°F (-31°C to +60°C).
 - Do not leave the unit in a location exposed to direct sunlight.

Pour une ventilation adéquate, il doit y avoir au moins 1,5 po d'espace de tous les côtés. Ne l'installez pas à proximité de sources de chaleur telles que des radiateurs, des registres de chaleur, des cuisinières ou d'autres appareils (y compris des amplificateurs) produisant de la chaleur.

- Ne pas installer à l'intérieur d'un boîtier, kiosque, etc.

- Ne placez pas le produit sur un lit, un canapé, un tapis ou toute autre surface similaire.
- Lorsque l'appareil est utilisé dans un espace à basse température, l'image peut laisser des traînées ou apparaître légèrement retardée. Il ne s'agit pas d'un dysfonctionnement et l'appareil se rétablira lorsque sa température reviendra à la normale.
- Ne laissez pas l'appareil dans un endroit extrêmement chaud ou froid. Température de stockage : -24°F à +140°F (-31°C à +60°C).
- Ne laissez pas l'appareil dans un endroit exposé à la lumière directe du soleil.

9. Only use attachments/accessories specified by the manufacturer.

Utilisez uniquement des fixations / accessoires spécifiés par le fabricant.

10. Use only with the cart, stand, tripod, bracket, or table specified by the manufacturer, or sold with the apparatus. Do not place the product on an unstable cart, stand, or table. When a cart is used, use caution when moving the cart/apparatus combination to avoid injury from tip-over.

Utilisez uniquement avec le chariot, le socle, le trépied, le support ou la table spécifiés par le fabricant ou vendu avec l'appareil. Ne placez pas le produit sur un chariot, un support ou une table instable. Lorsque vous utilisez un chariot, soyez prudent lorsque vous déplacez l'ensemble chariot / appareil pour éviter des blessures dues au renversement.



11. When mounting the TV on a wall or ceiling, install the product according to the method recommended by the manufacturer. Carrying the TV requires at least two people. When transporting the TV, do not put pressure on the display. Carry the TV by holding the casing with both hands.

Lors du montage du téléviseur sur un mur ou un plafond, installez le produit selon la méthode recommandée par le fabricant. Le transport du téléviseur nécessite au moins deux personnes. Lors du transport du téléviseur, n'exercez aucune pression sur l'écran. Transportez le téléviseur en tenant le boîtier avec les deux mains.

12. All televisions must be installed according to the manufacturer's recommendation. Televisions that are inappropriately situated on dressers, bookcases, shelves, desk, speakers, chest, carts, etc. may fall over, resulting in injury.

- Never allow children to climb on or play on the television or the furniture on which the television is placed.
- Never place a television on furniture that can easily be used as steps, such as a chest of drawers.
- Install the television where it cannot be pushed, pulled over or knocked down.
- Many new television buyers move their older CRT televisions into a secondary room after the purchase of a flat-panel television. Take special care in the placement of older CRT televisions.
- Always place your older CRT televisions on furniture that is sturdy and appropriate for its size and weight.
- Ensure your older CRT television does not hang over the edge of your furniture.
- Do not mount SunBrite near a motor or transformer where strong magnetism is generated as this distorts the image and color.

Tous les téléviseurs doivent être installés selon les recommandations du fabricant. Les téléviseurs placés de manière inappropriée sur des commodes, des bibliothèques, des étagères, un bureau, des haut-parleurs, un coffre, des chariots, etc. peuvent tomber et entraîner des blessures.

- Ne laissez jamais les enfants grimper ou jouer sur le téléviseur ou le meuble sur lequel le téléviseur est placé.
- Ne placez jamais un téléviseur sur un meuble qui peut facilement être utilisé comme escalier, comme une commode.
- Installez le téléviseur à un endroit où il ne peut pas être poussé, tiré ou renversé.
- De nombreux nouveaux acheteurs de téléviseurs déplacent leurs anciens téléviseurs CRT dans une pièce secondaire après l'achat d'un téléviseur à écran plat. Faites particulièrement attention au placement des anciens téléviseurs à tube cathodique.
- Placez toujours vos anciens téléviseurs CRT sur un meuble solide et adapté à sa taille et à son poids.
- Assurez-vous que votre ancien téléviseur CRT ne dépasse pas du bord de votre meuble.
- Ne montez pas le SunBrite à proximité d'un moteur ou d'un transformateur où un fort magnétisme est généré car cela déforme l'image et la couleur.

13. Refer all servicing to qualified service personnel. Servicing is required when the apparatus has been damaged in any way, such as power-supply cord or plug is damaged, liquid has been spilled or objects have fallen into the apparatus, the apparatus has been exposed to rain or moisture, does not operate normally, or has been dropped.

Confiez toutes les réparations à un personnel qualifié. Une réparation est nécessaire lorsque l'appareil a été endommagé de quelque façon que ce soit le cordon d'alimentation ou la fiche est endommagé, du liquide a été renversé ou si des objets sont tombés dans l'appareil, l'appareil a été exposé à la pluie ou à l'humidité, ne fonctionne pas normalement, ou s'il est tombé.

14. The television can resist water exposure from normal rain, sprinklers, garden hoses, etc., but it is not waterproof.

- Do not place objects filled with liquids (such as vases) on the product.
- Do not submerge SunBrite in water. it is not designed to be submerged.
- Do not pressure-wash SunBrite: SunBrite is not designed to withstand high-pressure water jets, or hurricane-type weather.

Le téléviseur peut résister à l'exposition à l'eau provenant de la pluie normale, des gicleurs, des tuyaux d'arrosage, etc., mais il n'est pas étanche.

- Ne placez pas d'objets remplis de liquide (tels que des vases) sur le produit.
- Ne plongez pas le SunBrite dans l'eau. il n'est pas conçu pour être immergé.
- Ne nettoyez pas SunBrite sous pression : SunBrite n'est pas conçu pour résister aux jets d'eau à haute pression ou aux intempéries de type ouragan.

15. Protect the power cord from being walked on or pinched particularly at plugs, convenience receptacles, and the point where they exit from the apparatus.

Protégez le cordon d'alimentation ne soit piétiné ou pincé, en particulier au niveau des fiches, des prises et au point où il sort de l'appareil.

16. This equipment uses AC power which can be subjected to electrical surges, typically lightning transients which are very destructive to customer terminal equipment connected to AC power sources. The warranty for this equipment does not cover damage caused by electrical surge or lightning transients. To reduce the risk of this equipment becoming damaged it is

suggested that the customer consider installing a surge arrestor. Unplug this apparatus during lightning storms or when unused for long periods of time.

Cet équipement utilise la puissance AC qui peuvent être soumis à des surtensions électriques, la foudre généralement transitoires qui sont très destructives envers les équipements terminaux connectés à des sources d'alimentation CA. La garantie de cet appareil ne couvre pas les dommages causés par les surtensions électriques ou transitoires de foudre. Pour réduire le risque de cet équipement devient endommagé, il est suggéré que le client envisager l'installation d'un limiteur de surtension. Débranchez cet appareil pendant les orages ou lorsqu'il n'est pas utilisé pendant de longues périodes de temps.

17. To completely disconnect unit power from the AC mains, remove the power cord from the appliance coupler and/or turn off the circuit breaker. To reconnect power, turn on the circuit breaker following all safety instructions and guidelines. The circuit breaker shall remain readily accessible.

Pour débrancher complètement l'alimentation secteur du réseau secteur, retirez le cordon d'alimentation du coupleur de l'appareil et / ou éteignez le disjoncteur. Pour reconnecter l'alimentation, allumez le disjoncteur en suivant toutes les consignes et consignes de sécurité. Le disjoncteur doit être facilement accessible.

18. This product relies on the buildings installation for short-circuit (overcurrent) protection. Ensure that the protective device is a GFCI residual current protective device (RCD) with rated residual operating current not exceeding 30 mA in the mains supply to socket-outlets intended for general use and with a rated current not exceeding 20A.

Ce produit repose sur l'installation du bâtiment pour la protection contre les courts-circuits (surintensités). Assurez-vous que le dispositif de protection est un dispositif de protection contre le courant résiduel GFCI (RCD) avec un courant de fonctionnement résiduel nominal ne dépassant pas 30 mA dans l'alimentation secteur des prises de courant destinées à un usage général et avec un courant nominal ne dépassant pas 20A.

19. WARNING – Power Sources, Grounding, Polarization

This product requires a properly grounded outlet for safety. This plug is designed to be inserted into a NEMA 5-15 (three-prong grounded) outlet only. Do not force the plug into an outlet that is not designed to accept it. Never dismantle the plug or alter the power cord, and do not attempt to defeat the grounding feature by using a 3-to-2 prong adapter. If you have a question about grounding, consult your local power company or qualified electrician.

If a rooftop device such as a satellite dish connect to the product, ensure that the devices' wires are also properly grounded.

The bonding point can be used to provide a common ground to other equipment. This bonding point can accommodate minimum 12 AWG wire and should be connected using the required hardware specified by the other bonding point. Please use termination for your equipment in accordance with the applicable local agency requirements.

AVERTISSEMENT - Sources d'alimentation, mise à la terre, polarisation

Ce produit nécessite une prise correctement mise à la terre pour des raisons de sécurité. Cette fiche est conçue pour être insérée dans une prise NEMA 5-15 (trois broches mise à la terre) uniquement. Ne forcez pas la fiche dans une prise qui n'est pas conçue pour l'accepter. Ne démontez jamais la fiche ou ne modifiez pas le cordon d'alimentation, et n'essayez pas de désactiver la fonction de mise à la terre en utilisant un adaptateur 3 à 2 broches. Si vous avez une question sur la mise à la terre, consultez votre compagnie d'électricité locale ou un électricien qualifié.

Si un appareil sur le toit tel qu'une antenne parabolique se connecte au produit, assurez-vous que les fils des appareils sont également correctement mis à la terre.

Le point de liaison peut être utilisé pour fournir une masse commune à d'autres équipements. Ce point de connexion peut accueillir un fil de 12 AWG minimum et doit être connecté à l'aide du matériel requis spécifié par l'autre point de connexion. Veuillez utiliser une terminaison pour votre équipement conformément aux exigences des agences locales applicables.

20. This product can interfere with electrical equipment such as tape recorders, TV sets, radios, computers, and microwave ovens if placed in close proximity.

Ce produit peut interférer avec des appareils électriques tels que les magnétophones, téléviseurs, radios, ordinateurs et fours à micro-ondes si placés à proximité.

21. Never push objects of any kind into this product through cabinet slots as they may touch dangerous voltage points or short out parts that could result in fire or electric shock.

N'introduisez jamais d'objets d'aucune sorte dans ce produit à travers les fentes du boîtier car ils pourraient toucher des points de tension dangereux ou court-circuiter des pièces qui pourraient entraîner un incendie ou un choc électrique.

22. **WARNING** – No user serviceable parts inside. If the product is not operating properly, do not remove any part of the unit (cover, etc.) for repair. Unplug the unit and consult the warranty section of the owner's manual.

AVERTISSEMENT – Aucune pièce réparable par l'utilisateur à l'intérieur. Si le produit ne fonctionne pas correctement, ne retirez aucune pièce de l'appareil (couvercle, etc.) pour réparation. Débranchez l'appareil et consultez la section de garantie du manuel du propriétaire.

23. **Note to the Installer** - Do not touch the controls other than as described in the operating instructions. Improper adjustments of controls not described in the instructions can cause damage, which can require extensive repair work by a qualified technician. Article 810 of the US National Electrical Code, ANSI/NFPA 70, provides information with regard to proper grounding of the mast and supporting structure, grounding of the lead-in wire to an antenna discharge unit, size of grounding conductors, location of antenna-discharge unit, connection to grounding electrodes, and requirements for the grounding electrode.

Article 820 of the US National Electrical Code provides guidelines for proper grounding and, in particular, specifies that the cable ground shall be connected to the grounding system of the building, as close to the point of cable entry as practical.

If an outside antenna is connected to the television equipment, be sure the antenna system is grounded to provide some protection against voltage surges and built-up static charges.

Do not touch the controls other than as described in the operating instructions. Improper adjustments of controls not described in the instructions can cause damage, which can require extensive repair work by a qualified technician.

Remarque à l'installateur - Ne touchez pas les commandes autrement que comme décrit dans les instructions d'utilisation. Des réglages incorrects des commandes non décrits dans les instructions peuvent causer des dommages, ce qui peut nécessiter des travaux de réparation importants par un technicien qualifié. L'article 810 du Code national de l'électricité des États-Unis, ANSI/NFPA 70, fournit des informations concernant la mise à la terre appropriée du mât et de la structure de support, la mise à la terre du câble d'alimentation vers une unité de décharge d'antenne, la taille des conducteurs de mise à la terre, l'emplacement de l'antenne- unité de décharge, connexion aux électrodes de mise à la terre et exigences pour l'électrode de mise à la terre.

L'article 820 du Code national de l'électricité des États-Unis fournit des directives pour une mise à la terre appropriée et, en particulier, spécifie que la terre du câble doit être connectée au système de mise à la terre du bâtiment, aussi près que possible du point d'entrée du câble.

Si une antenne extérieure est connectée à l'équipement de télévision, assurez-vous que le système d'antenne est mis à la terre pour fournir une certaine protection contre les surtensions et les charges statiques accumulées.

Ne touchez pas les commandes autrement que comme décrit dans les instructions d'utilisation. Des réglages incorrects des commandes non décrits dans les instructions peuvent causer des dommages, ce qui peut nécessiter des travaux de réparation importants par un technicien qualifié.



The lightning flash and arrow head within the triangle is a warning sign alerting you of dangerous voltage inside the product
L'éclair et la flèche dans le triangle est un signe d'alerte pour vous avertir d'une tension dangereuse à l'intérieur du produit



Caution: To reduce the risk of electric shock, do not remove cover (or back). No user serviceable parts inside. Refer servicing to qualified service personnel.
Attention: Pour réduire le risque de choc électrique, ne pas retirer le couvercle (ou l'arrière). Aucune pièce réparable par l'utilisateur. Confiez l'entretien à un personnel qualifié.



The exclamation point within the triangle is a warning sign alerting you of important instructions accompanying the product.
Le point d'exclamation dans un triangle est un signe d'avertissement vous signale des instructions importantes accompagnant le produit.

See marking on bottom / back of product
Voir le marquage sur les bas / dos du produit



Warning!: To reduce the risk of electrical shock, do not expose this apparatus to rain or moisture
AVERTISSEMENT! Pour réduire le risque de choc électrique, n'exposez pas cet appareil à la pluie ou à l'humidité.

Save these instructions
Conservez ces instructions

USA & Canada Compliance

FCC Part 15, Subpart B Unintentional Emissions Interference Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference when the equipment is operated in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.

- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

IMPORTANT! Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment.

Innovation Science and Economic Development (ISED) Unintentional Emissions Interference Statement

CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B)

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause interference
- (2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device

L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes :

- (1) L'appareil ne doit pas produire de brouillage;
- (2) L'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

FCC Part 15, Subpart C / RSS-247 Intentional Emissions Interference Statement

Compliance of this equipment is confirmed by the following certification numbers that are placed on the equipment:

Notice: The term "Contains FCC ID:" and "Contains IC:" before the certification number signifies that FCC and Industry Canada technical specifications were met.

Contains FCC ID: 2AJVQ-7668AUFT
Contains IC: 2247C-7668AUFT

FCC Partie 15, sous-partie C / RSS-247 Déclaration volontaire des émissions interférences

Conformité de cet appareil est confirmé par les chiffres de certification suivants qui sont placés sur l'équipement:

Avis: Le terme «Contains FCC ID:" et "Contains IC:" devant le numéro de certification signifie que les spécifications techniques de la FCC et d'Industrie Canada ont été respectées.

Contains FCC ID: 2AJVQ-7668AUFT
Contains IC: 2247C-7668AUFT

RF Radiation Exposure Statement

This equipment complies with FCC RF and Canada radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with a minimum distance of 20 centimeters between the radiator and your body or nearby persons.

This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

Country Code selection feature to be disabled for products marketed to the US.

Déclaration d'exposition aux radiations RF

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements RF et IC de la FCC définies pour un environnement non contrôlé. Cet équipement doit être installé et utilisé avec une distance minimale de 20 centimètres entre le radiateur et votre corps ou des personnes proches.

Cet émetteur ne doit pas être co-localisé ou fonctionner en conjonction avec une autre antenne ou un autre émetteur.

La fonction de sélection du code de pays doit être désactivée pour les produits commercialisés aux États-Unis.

About this Document

Copyright © 2022 Snap One All rights reserved.